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� Les representacions
d’El primer Nadal dels
Pastors de Figueres van
introduint elements de
modernitat com la utilitza-
ció de projeccions virtuals
que substitueixen els de-
corats tradicionals, espe-
cialment en l’escena de
l’infern. Aquests canvis
coincideixen amb el relleu

generacional i l’entrada de
gent jove que garanteix la
pervivència d’aquesta re-
presentació nadalenca
que, des de fa dècades, a
Figueres interpreta la ver-
sió de mossèn Rossend
Fortunet. Ahir es va fer al
teatre El Jardí la segona de
les funcions d’aquesta
temporada. L’última serà
el dia 7 de gener.

Els pastorets de Figueres
potencien imatges virtuals

en substitució dels decorats
J.P. / Figueres

La funció d’«El primer Nadal dels pastors». / MIQUEL RUIZ

Llagostera ratifica
el jutge de pau i
nomena el seu
substitut
� Llagostera. L’Ajunta-
ment de Llagostera va
aprovar en l’últim ple la
renovació en el càrrec
del jutge de pau, Mateu
Font. Font ha exercit
com a tal els últims
quatre anys, i el consis-
tori el ratifica ara pel
mateix període de
temps. Així mateix, el
ple va aprovar també el
nomenament de Lluís
Prunell com a substitut
del jutge de pau. / M.B.

La JNC tria Albert
Donaire com a cap
a la Selva interior
� Santa Coloma de Farners.

La Joventut Naciona-
lista de Catalunya
(JNC) de la Selva inte-
rior va escollir Albert
Donaire com a cap co-
marcal, en lloc de Gem-
ma Brugués, que ho
deixa perquè ha sobre-
passat l’edat límit per a
l’organització juvenil.
En l’executiva també hi
ha Miquel Serra i Natà-
lia Figueras. / P.A.

El portaveu d’UPM, Joan
Margall, i el d’ERC, Josep
Maria Surroca, van recor-
dar que per fer el llac cal
un pla especial, ja que s’ha
de modificar el pla gene-
ral. «A la plana, s’hi ha de
potenciar l’agricultura i no
coses artificials que no hi
són», va dir Margall.

Els dos polítics van re-
cordar la necessitat de te-
nir en compte totes les me-
sures per evitar l’impacte
ambiental, cosa que també
defensa l’alcalde, Carles
Negre (CiU). L’estany farà
650 metres de llarg per 70
d’ample i 2 de fons i s’om-
plirà amb aigua de l’aflo-
rament del nivell freàtic en
buidar el terreny. «Caldrà
veure-ho molt clar abans
de donar el sí», va dir Sur-
roca.

L’oposició de Torroella no veu
prou viable l’estany d’esquí

nàutic a la zona agrícola
Reclama, en tot cas, un pla especial que el defineixi

REACCIONS

ALBERT VILAR / Torroella de Montgrí

� L’oposició a l’Ajuntament de Torroella
de Montgrí, UPM i ERC, manifesta mol-
tes reserves sobre la proposta feta per la
secretaria general de l’Esport de la Gene-

ralitat de construir un llac artificial a la zo-
na agrícola del municipi per fer-hi esquí
nàutic. No es pensa definir fins a estudiar
molt bé la proposta, que encara no s’ha
entrat a l’Ajuntament.

JOSEP M. SURROCA
PORTAVEU D’ERC

«Una de les
nostres sospites és

que darrere el
projecte hi ha

alguna proposta
per tirar endavant
una urbanització»

JOAN MARGALL
PORTAVEU D’UPM

«Utilitzem territori
i recursos per a un

esport que no
rendirà en el bé
del municipi. I
més quan altres

pobles han dit no»


